
Saksliste styremøte FAU Bispehaugen
Tid: Mandag 30. oktober 2023 kl 18.00 - 20.00
Sted: Bispehaugen skole, lærerværelset
Deltagere: FAU-styret. (Hovedvalgt spør vara ved forfall. Vara kan møte ved ønske om å
holde seg orientert.) FAU-leder fra forrige år og eventuelt andre representanter.
Kommende møtedatoer: ?
Tilstede (trinn): Torstein (7), Camilla (3), Ingrid (6), Camilla (4), Merethe (5), Gunn (1),
Øystein (rektor), Elling (2) Arafa(1)

Saksliste

Nye saker nummereres fortløpende. Gamle saker som har en historikk fra tidligere, beholder
sine saksnumre.

● Valg av referent: Camilla Perron
● Godkjenning av møteinnkallelse

31.23 Runde rundt bordet

Fokuset er halloweenfeiringa. Her har trinnene via trinnkontaktene sikret
fellesarrangement i form av enten gågrupper eller å møtes sammen før
runde. Altså sikrer man at alle har et tilbud. Allikevel er dette en vanskelig
dag for mange – og det er flere som er litt redde for at det blir vanskelig
sosialt (hvem skal gå med hvem når).

5 trinn mobbesak – skolen er på saken og inntrykket er at skolen jobber
godt her. 5 trinn har også hatt spillkveld for å sikre det sosiale miljøet.

5 trinn har oppløst klasseinndelingen og opptrer som et samlet trinn med
ulike rullerende grupper. Femtetrinn har også sluttet med individuelle
bursdager og feirer kvartalsvis samtlige.

32.23 Trafikkaksjon

Uke 47- mandag 20-22. november 2023

Utstyr er klart – foreldre må engasjeres til å stå i ulike kryss. Camilla
Røtne tar ansvar her – trinnkontaktene må inn for hvert trinn.
Invitere andre skoler – Thomasskolen og THIS

33.23 Kapasitetsproblmer ved Rosenborg Skole
Torstein informerer om situasjonen, 83 elever for mye, altså taes også
spesialrom i bruk som vanlige klasserom
Pågående politisk prosess.



34.23 Runde med rektor
- flytting av søppelkassene, Jobbes med dette.

- parkering inne i skolegården m.m.
Nå med fysisk sperre i form av steiner – denne ansees som løst.

- rektors hage
vanskelig å få informasjon om kontaktinformasjon for ansvarlig for
sikkerhet i Trondheim kommune.

- 125 årsjubileum/skolegårdsfest ingen flere planlagte
arrangement her. Dagen var 26 sept.
- Oppfølging vedr.glassvegger i klasserom Ikke gjennomført noe
her. Strander på dissens (lærerne). Diskuteres foliering. Det er gjort
enkelte grep av enkeltlærere. Forskjellige ønsker og behov fra
personell – ut i fra situasjon der og da.

- Skjermbruk på de forskjellige trinnene diskusjon om skjermbruk
– ulike syn på dette. Noen ønsker minst mulig – andre synes det kan
være praktisk da andre oppgaver også kan gjennomføres. Dette har
vært diskutert på skolen. Ulike ønsker. Mye skjermbruk under lunsj,
dette er ikke udelt positivt. Trenger å kommunisere ut hvorfor man
eventuelt benytter skjerm. Til neste møte: Rektor informerer om
bruken av skjerm på de ulike trinnene.

- trafikksituasjon rundt skolen
- Oppgradering Gyldenløves gate - rektor informerte at oppstart kan
skje før vinteren, med tiltak på hjørnet Gyldenløves gate/Weidemanns
vei
- Rektor snakker med de ulike instansene i Trondheim kommune, for
å sørge for at alt arbeid rundt skolen koordineres. Det er planlagt
både tiltak i Miljøpakken, graving av rør og annet

35.23 Gjennomføring av årsmøte
- tolk?
- bedre informasjon
- deltagere

Lite oppmøte – tolkebehov?

Være mer oppmerksom på informasjon som sendes ut – bør denne være
mer spesifikk/detaljert (også for nye medlemmer)

36.23 Innkommende saker:
Kan FAU ta ansvar for klassekasse for hvert trinn?

Spørsmål om FAU kan opprette klassekasser for 1. trinn. Det blir
gjennomført.



37.23 Eventuelt

Fra 2 trinn: Sparkesykler – bør det innføres hjelm ved bruk i
skolegården? Tema diskutert, uten at det var spesielt sterke ønsker
om hjelmbruk av praktiske grunner.

Snøkaos på vinteren – brøyting – snøhauger i gatene nært skolen bør
unngås for at ikke farlige situasjoner skal oppstå. Rektor følger opp.

FAU retter en henvendelse til elevrådet om å hente inn informasjon
om strekninger på skoleveien som elevene opplever som utrygge mtp
trafikk, lys mm. FAU vil sammenfatte dette og sende en henvendelse
til Trondheim Bydrift.

Etterspørrer festet innlegg i vigilo mtp informasjon om trinnet (navn,
tlf, adresse etc – samt bursdagsliste).

Dør inn til førsteklassetrinnet – denne bør fikses. Meldt inn til
Trondheim eiendom.

Takrenner renner – trenger vedlikehold – Rektor noterer seg saken.

Toalettene er ofte veldig skitne. Rektor noterer seg.

Kaffetrakter i skolekjøkkenet - med økt utlån av skolens lokaler hadde
det vært praktisk med større kapasitet på kaffetrakting. Ønskelig med
trakter til pumpekanne. Rektor ser på dette, FAU kan om ønskelig
vurdere å kjøpe inn dette.

Generelt

Inviter rektor til møter. Legg ut møtereferater fortløpende, og helst før neste møte. Legg
gjerne ut forhåndsvarsel av styremøter på FAUs og trinnenes Facebook-sider for å åpne
for innspill.


